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Robert Kujawski
Radny Rady Miejskiej w Słupsku
Klub Radnych
Prawo i Sprawiedliwość

Szanowny Pan
Robert Biedroń
Prezydent Miasta Słupsk

W związku z docierającymi do mnie informacjami o znacznej absencji w pracy pracowników
Urzędu Miasta w Słupsku spowodowanej zwolnieniami lekarskimi, składam na ręce Pana Prezydenta
zapytanie  w  sprawie  liczby  pracowników  Urzędu  Miasta  Słupska,  którzy  byli  nieobecni  w  pracy
z powodu choroby.

W związku  z  powyższym zwracam się  do Pana Prezydenta  z  uprzejmą prośbą  o podanie
następujących informacji:

1. Proszę o podanie ilu pracowników przebywało na zwolnieniach lekarskich w następujących
miesiącach: styczeń 2016r., luty 2016r., od 1 do 10 marca 2016r.

2. Proszę o podanie ilu pracowników przebywało na zwolnieniach lekarskich w następujących 
miesiącach: styczeń 2015r., luty 2015r., marzec 2015r.

3. Proszę o podanie ilu pracowników przebywało na zwolnieniach lekarskich w następujących 
miesiącach: styczeń 2014r., luty 2014r., marzec 2014r.
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